Nuachtlitir 21ú Meitheamh 2022 Marathon Relay Challenge 2022.

Huge Míle buíochas to all who supported, sponsored, and took part in our Marathon Relay Challenge on Friday. We had a fantastic day, and we covered the marathon distance of 42.2km in 2 hours and 53 minutes. Everyone worked together with a common goal - Run the marathon as fast as possible! Around €5000 was raised for our school. Huge thanks to everyone involved.





School Tours

We had a fantastic time on all our school tours. Infants and Rang a 1 went to Lullymore. Rang a 2 agus Rang a 3 went to Castlecomer Discovery Park. Ranganna 4-6 went to Lilliput.







Dates for your diary

Wednesday June 22nd

Rang a 6 Graduation 3pm

Friday June 24th

Children finish at 12pm on Friday for Summer Holidays.

Tuesday August 30th

Return to school.

School booklists for 2022/23

Please make payments for booklists via Aladdin by Friday June 24th.

School Policies

School policies can be viewed on our school website.

www.gaelscoilmhicaodha.com. The Board of Management undertook the annual review of our Anti-bullying policy at a meeting on June 15th. Notification of this review and the updated policy are on our school website.

Our Administration of Medication Policy and our Dignity at Work Policy were reviewed and ratified by the Board of Management on June 15th.

Curricular Plans

Our school staff formulated our Science plan during the 2021/22 school year. Our Spelling plan and our SPHE (Social, personal and Heath Education Plan) were reviewed and updated by staff this year.

Arrangements for next year.

As noted in our May 12th Newsletter. the Board of Management have staffing appointments to make over the coming weeks. When these appointments have been finaslied by the Board, I will allocate teachers to classes for September 2022. I will circulate the class allocations to parents in early July.

Contacting the school

Please email the school at gaelscoilmhicaodha@gmail.com should you need to contact the school during the summer months.

Coiste na dtuismitheoirí

Huge thanks to our Parents Association Committee for all they do on behalf of our school. Special thanks to the Chairperson Michelle Miley for her dedication and hard work. Funds raised by the committee this year were used to purchase gymnastics equipment, science equipment, sports equipment, and GAA goals for our school.

Thank you

I would like to thank every member of our school community - staff, Board members, pupils, and parents for their support over the past year. It was fantastic to have a full year in school after two years with periods of online learning. We look forward to another lovely year next school year. I hope you all have a fantastic summer. GRMA Norma Ní Chonchúir

\$\frac{1}{2}\frac{1}\frac{1}{2}\f

Newsletter June 21st 2022

Rás Sealaíochta Maratóin 2022.

Míle buíochas libh uilig a thacaigh linn agus muid ag rith maratóin ar an Aoine. Bhí lá den scoth againn agus chlúdaíomar an 42.2k i 2 uair 53 nóiméad. Bhí comhoibriú iontach ar siúl idir páistí, baill foirne agus tuismitheoirí. Tiomsaíodh timpeall €5000 don scoil! Míle buíochas libh uilig.





Turais scoile

Bhí am iontach againn ar na turais scoile uilig. D'imigh na Naíonáin agus Rang a 1 go Lullymore. D'imigh Rang 2 agus Rang a 3 go Caisleáin an Chomhair agus d'imigh Ranganna 4-6 go Lilliput. Bhí an-spraoi go deo againn.







عَلِي عَل

Dátaí don Dialann

Céadaoin an 22ú Meitheamh Bronnadh Céime Rang a 6

Aoine an 24ú Meitheamh Páistí críochnaithe ag 12pm le haghaidh laethanta saoire an tSamhraidh.

Máirt an 30ú Lúnasa

Filleadh ar an scoil.

Leabhair liostaí don 2022/23

Caithfear íoc as na leabhair liosta thar Aladdin roimh Aoine 24ú.

Beartais scoile

Tá na beartais scoile ar fáil ar suíomh idirlín na scoile www.gaelscoilmhicaodha.com. Rinneadh athbhreithniú ar an mBeartas Frithbhulaíochta ag cruinniú an Bhoird Bainistíocht an Chéadaoin seo caite. Tá sé ar fáil ar suíomh idirlín na scoile.

Freisin, rinneadh athbhreithniú ar an mBeartas um Dháileadh Leighis agus an Beartas um Dhínit ar obair.

Plean scoile

Le linn na bliana cuireadh an Plean Eolaíochta le chéile. Rinne an fhoireann athbhreithniú ar an bPlean OSPS agus an Plean Litriú i mbliana freisin.

Socrúcháin na bliana seo chugainn.

Mar a luaigh mé sa nuachtlitir i Mí Bealtaine, tá roinnt ceapacháin le déanamh ag an mBord Bainistíochta sula bhfuilimid in ann cén múinteoir atá ag na ranganna don bhliain seo chugainn. Scaipfidh mé an t-eolas sin oraibh go luath i Mí Iúil.

Teagmháil leis an scoil

Más mian libh teagmháil a dhéanamh leis an scoil i rith an tsamhraidh seol rphoist chuig an oifig. gaelscoilmhicaodha@gmail.com

Coiste na dtuismitheoirí

Míle buíochas leis an gcoiste as gach uile rud a dhéanann siad ar son na scoile. Míle buíochas ach go háirithe leis an gCathaoirleach Michelle Miley as a dtiomantás. Le linn na bliana ceannaíodh trealamh gleacaíochta, trealamh eolaíochta, trealamh spóirt agus cúil pheile nua leis an airgead a thíomsaigh Coiste na dTuismitheoirí.

Míle buíochas

Ba mhaith liom buíochas ó chroí a ghabháil le pobal na scoile uilig foireann na scoile, daltaí na scoile agus a dtuismitheoirí. Bhí sé go hiontach bliain iomlán scoile a bheith againn i mbliana agus gan a bheith ar líne!

Táimid ag súil go mór le bliain álainn eile an scoilbhliain seo chugainn. Tá súil agam go mbaineann gach duine sult as na laethanta saoire.

GRMA Norma Ní Chonchúir